
Infinitivní vazba   
  
• Do you want to leave? Chcete odejít? 
• We`d like to try it. Rádi bychom to zkusili. 
• They need to ask. Potřebují se zeptat. 
• She wants to tell you. Ona ti chce říct. 
• Would you like to wait here? Rád bys tady počkal? 
• We`d like to try it. Rádi bychom to zkusili. 
• She wouldn`t like to wait for you. Nerada by na tebe čekala. 
• I want to help him. Chci mu pomoci. 
• We need to leave. Potřebujeme odejít. 
• I would like to have one milion dollars. Rád bych měl milion dolarů. 
• He needs to stay here. On tady potřebuje zůstat. 
• Do you need to come? Potřebuješ přijít? 
• They would like to help us. Oni by nám rádi pomohli. 
• Would you like to go home? Rádi byste šli domů? 
• He needs to be here. On tady potřebuje být. 
• We want to do it. Chceme to udělat. 
• They don`t need to ask. Oni se nepotřebují ptát. 
• He wants to stay. On chce zůstat. 
• I would not like to leave. Nerad bych odcházel. 
• He doesn`t need to ask. On se nepotřebuje ptát. 
• She wouldn`t like to say it to you. Nerada by ti to říkala. 
• She doesn`t need to work. Ona nepotřebuje pracovat. 
• He needs to stay here. On potřebuje zůstat tady. 
• Do they want to go home? Chtějí jít domů? 
• We wouldn`t like to leave before the end. Neradi bychom odcházeli před koncem. 
• He would like to come. On by rád přišel. 
• She wants to help you. Ona ti chce pomoci. 
• You need to be here. Potřebujete tady být. 
• Does she need to speak English? Potřebuje ona mluvit anglicky? 
• Do you want to stay here? Chceš tady zůstat? 
• You need to ask them. Potřebuješ se jich zeptat. 
• I wouldn`t like to stay here. Nerad bych tady zůstával. 
• Does she want to come? Chce ona přijít? 
• Do you want to have a good job? Chcete mít dobrou práci? 
• You would like to leave. Rád bys odešel. 
• She needs to stay at home. Ona potřebuje zůstat doma. 
• They would like to go home. Oni by rádi šli domů. 
• I don`t want to wait for her. Nechci na ni čekat. 
• We need to go home. Potřebujeme jít domů. 
• She would like to be here. Ona by tady ráda byla. 
• He needs to have money. On potřebuje mít peníze. 
• I want to do it. Chci to udělat. 
• We need to try it. Potřebujeme to zkusit. 
• Do they want to be with you? Chtějí oni být s vámi? 
• Don`t you want to leave? Nechcete odejít? 
• He wants to wait for you. On chce na tebe počkat. 
• She needs to have good information. Ona potřebuje mít dobré informace. 
• We`d like to do it. Rádi bychom to udělali. 
• We don`t need to tell them. Nepotřebujeme jim říkat. 
• Would you like to help us? Rád bys nám pomohl? 
  
 

 
 
 
 

 



 
Přítomný podmiňovací způsob  

  
• Why should we go home? Proč bychom měli jít domů? 
• Would she play once for us? Zahrála by jednou pro nás? 
• We would start without you. Začali bychom bez tebe. 
• I could wait for hours and hours. Mohl bych čekat hodiny a hodiny. 
• Would you not forget it? Nezapoměl bys to? 
• They should leave. Měli by odejít. 
• We would know about it. Věděli bychom o tom. 
• Would they know what to do? Věděli by co dělat? 
• She would say it. Ona by to řekla. 
• We should work. Měli bychom pracovat. 
• He would not wait for us. Nečekal by na nás. 
• You could say what you know. Mohl bys říci, co víš. 
• She should speak English. Měla by mluvit anglicky. 
• We would not stay there. Nezůstali bychom tam. 
• You shouldn`t come late. Neměl bys přijít pozdě. 
• They would be here too. Byli by tady také. 
• She shouldn`t have so much money. Neměla by mít tolik peněz. 
• They would speak English but they can`t. Mluvili by anglicky, ale neumí to. 
• You could understand it. Mohli byste tomu rozumět. 
• He should go there as well. Měl by tam jít také. 
• They would live there. Bydleli by tam. 
• We should come there. Měli bychom tam přijít. 
• She should not work so hard. Neměla by pracovat tak těžce. 
• Should they not buy it? Neměli by to koupit? 
• Shouldn`t he stay? Neměl by zůstat? 
• Could she not wait? Nemohla by počkat? 
• Wouldn`t you leave? Neodešel bys? 
• We would not understand it. Nerozuměli bychom tomu. 
• Why should we not write about it? Proč bychom o tom neměli psát? 
• They shouldn`t write about it. Neměli by o tom psát. 
• You should go with us. Měli byste jít s námi. 
• Could she start? Mohla by začít? 
• Would you live here? Bydlel bys tady? 
• It could be nice. Mohlo by to být pěkné. 
• We could stay. Mohli bychom zůstat. 
• I should wait for her. Měl bych na ni počkat. 
• We would work there. Pracovali bychom tam. 
• Would you play the first part? Zahráli byste první část? 
• You could give her this book. Mohl bys jí dát tu knihu. 
• Would you stay? Zůstali byste? 
• They should understand it. Měli by to pochopit. 
• Could Jane come with you? Mohla by přijít Jana s vámi? 
• We would say it. Řekli bychom to. 
• They should forget it. Měli by na to zapomenout. 
• Would you come as well? Přišli byste také? 
• He should become famous. On by se měl stát slavným. 
• I wouldn`t work for him. Nepracoval bych pro něj. 
• He should not wait. Neměl by čekat. 
• You should talk to him. Měli byste s ním mluvit. 
• They could do it for us. Mohli by to pro nás udělat. 
  
 

 
 

 



Neurčitá zájmena SOME, ANY, NO  

  
• I don`t have a car. Nemám žádné auto. 
• He has a video.  On má nějaké video. 
• You have no time. Nemáte žádný čas. 
• You haven`t got any money. Nemáš žádné peníze. 
• She hasn`t got any ideas. Ona nemá žádné nápady. 
• We have no computer. Nemáme žádný počítač. 
• They have no chance. Nemají žádnou šanci. 
• Don`t you have any ideas? Nemáš nějaké nápady? 
• She has got a plan. Ona má nějaký plán. 
• He`s got some magazines. On má nějaké časopisy. 
• They have some ideas. Mají nějaké nápady. 
• You have got a job. Máte nějakou práci. 
• She has no plan. Ona nemá žádný plán. 
• He wants some money. On chce nějaké peníze. 
• We have no car. Nemáme žádné auto. 
• I don`t need any help. Nepotřebuji žádnou pomoc. 
• She needs some help. Ona potřebuje nějakou pomoc. 
• Don`t you have any magazines? Nemáš nějaké časopisy? 
• We have no CD player. Nemáme žádný CD přehrávač. 
• You don`t have an opportunity. Nemáš žádnou příležitost. 
• We need some ideas. Potřebujeme nějaké nápady. 
• I don`t have a job. Nemám žádnou práci. 
• You need some money. Potřebuješ nějaké peníze. 
• He`s got no book about history. On nemá žádnou knihu o historii. 
• We have some friends there. Máme tam nějaké přátele. 
• Doesn`t she have a job? Nemá ona nějakou práci? 
• She doesn`t have a car. Ona nemá žádné auto. 
• You have no job here. Nemáte tady žádnou práci. 
• I have some plans. Mám nějaké plány. 
• She has a new video. Ona má nějaké nové video. 
• They don`t have a computer. Nemají žádný počítač. 
• He wants a computer. On chce nějaký počítač. 
• They don`t need a job. Nepotřebují žádnou práci. 
• I don`t have any magazines. Nemám žádné časopisy. 
• Do you have any books at home? Máte doma nějaké knihy? 
• She has some magazines. Ona má nějaké časopisy. 
• Don`t you have an idea? Nemáte nějaký nápad? 
• I`ve got no friends. Nemám žádné přátele. 
• He has some plans. On má nějaké plány. 
• Do you have any money? Máte nějaké peníze? 
• We have a better job. Máme nějakou lepší práci. 
• We don`t have any opportunities. Nemáme žádné příležitosti. 
• Do they have any ideas? Mají nějaké nápady? 
• You have no plan. Nemáš žádný plán. 
• She has a book. Ona má nějakou knihu. 
• We have some magazines about it. Máme o tom nějaké časopisy. 
• He doesn`t want a computer. On nechce žádný počítač. 
• She has some ideas. Ona má nějaké nápady. 
• Don`t they have an old video? Nemají nějaké staré video? 
• We don`t have a plan. Nemáme žádný plán. 
  
 

 
 
 

 



Složené tvary neurčitých zájmen 

  
• Sometimes I don`t feel well. Někdy se necítím dobře. 
• They have everything they need. Mají všechno, co potřebují. 
• We have nothing. Nic nemáme. 
• She doesn`t say anything. Ona nic neříká. 
• I will find you anywhere. Najdu tě kdekoli. 
• They won`t ever do it. Oni to nikdy neudělají. 
• She doesn`t know anything about it. Ona o tom nic neví. 
• Somebody must help us. Někdo nám musí pomoci. 
• He can`t do anything. Nemůže nic udělat. 
• You can do nothing. Nemůžeš nic udělat. 
• He will come on every Tuesday. On přijde každé úterý. 
• Sometimes we are at home, but not often. Někdy jsme doma, ale ne často. 
• He will do it somehow. Nějak to udělá. 
• Is there anybody there? Je tam někdo? 
• She doesn`t do anything. Ona nic nedělá. 
• There will be somebody there.  Někdo tam bude. 
• There isn`t anything here. Tady nic není. 
• You don`t ever know. Nikdy nevíš. 
• They can be somewhere at home. Mohou být někde doma. 
• Can anybody help me? Může mi někdo pomoci? 
• We must do something. Něco musíme udělat. 
• He doesn`t say anything. On nic neříká. 
• Sometimes I have much money. Někdy mám hodně peněz. 
• They will never go there. Nikdy tam nepůjdou. 
• I need every helping hand. Potřebuji každou pomocnou ruku. 
• I know somebody who can do it. Znám někoho, kdo to může udělat. 
• She leaves sometimes on Tuesday. Ona odjíždí někdy v úterý. 
• He knows something about it. On o tom něco ví. 
• We don`t know anything about it. Nic o tom nevíme. 
• Anyhow you`ll do it, it will be correct. Jakkoli to uděláš, bude to správně. 
• They live somewhere in the US. Žijí někde ve Spojených státech. 
• You can do anything. Můžeš udělat cokoli. 
• Every person must be here. Každá osoba musí být tady. 
• We are everywhere. Jsme všude. 
• She calls sometimes. Ona někdy zavolá. 
• He never speaks English. Nikdy nemluví anglicky. 
• We don`t know anything.  My nic nevíme. 
• He has nothing. On nic nemá. 
• Do you want to say anything new? Chceš říci něco nového? 
• Must you tell anybody? Musíš někomu říkat? 
• I leave every morning at seven o`clock. Každé ráno odcházím v sedm. 
• I speak to everybody. Mluvím s každým. 
• We know somebody from their company. Známe někoho z jejich firmy. 
• They don`t have anything to do. Nemají co dělat. 
• Do you know anybody from England?  Znáš někoho z Anglie? 
• We will do it sometimes. Uděláme to někdy. 
• Wait, I`m talking to somebody. Počkej, mluvím s někým. 
• Nobody is perfect. Nikdo není dokonalý. 
• Everybody must know it. Každý to musí vědět. 
• We don`t know anything about him. Nevíme o něm nic. 
  
 

 
 
 

 



Vazba THERE IS, THERE ARE  

  
• There is a new assistant there. Je tam nový asistent. 
• There are many interesting people at this 

exhibition. 
Na této výstavě je mnoho zajímavých lidí. 

• There`s a new computer in his office. V jeho kanceláři je nový počítač. 
• There aren`t any bus stops along this 

street. 
Na této ulici nejsou žádné autobusové zastávky.  

• How many magazines are there on the 
table? 

Kolik časopisů je na stole? 

• There are no cars in front of the house. Před domem nejsou žádná auta. 
• There`s one thousand dollars in our 

account. 
Na našem účtu je tisíc dolarů. 

• There are five business cards on the 
table. 

Na stole je pět navštívenek. 

• There`s one good idea. Je jeden dobrý nápad. 
• There isn`t any light. Není tam žádné světlo. 
• There`s nobody waiting for you. Nikdo na tebe nečeká. 
• Is there a police station nearby? Je tu blízko policejní stanice? 
• There are millions of stars in the sky 

tonight. 
Dnes večer jsou na obloze miliony hvězd. 

• How many people are there on the street 
now? 

Kolik lidí je teď na ulici? 

• There are thirteen books on the table. Na stole je třináct knih. 
• There are fifteen teams in this 

competition. 
V této  soutěži je patnáct týmů. 

• Is there a new picture on the wall? Je na stěně nový obraz? 
• There is a sofa between the armchairs. Mezi křesly je pohovka. 
• There isn`t time for anything. Není čas na nic. 
• There are 147 cars in front of the 

supermarket. 
Před supermarketem je 147 aut. 

• How much money is there on the table? Kolik peněz je na stole? 
• How many coins are there on the fridge? Kolik mincí je na ledničce? 
• How many people are there in this boat? Kolik lidí je v té lodi? 
• There`s nobody who speaks English in 

this company. 
V této firmě není nikdo mluvící anglicky. 

• Are there any books on the shelf? Jsou na té polici nějaké knihy? 
• There`s no key on the table. Na stole není žádný klíč. 
• There are no good waiters in this 

restaurant. 
V této restauraci nejsou žádní dobří číšníci. 

• There are five mistakes in this sentence. V této větě je pět chyb. 
• Aren`t there any new messages? Nejsou nějaké nové zprávy? 
• Is there anybody new? Je tady někdo nový? 
• How many offices are there in this 

building? 
Kolik kanceláří je v tomto domě? 

• Is there any food in the fridge? Je v lednici nějaké jídlo? 
• How many people are there on this train? Kolik lidí je v tom vlaku? 
• There are several easy questions in the 

test. 
V testu je několik snadných otázek. 

• Is there a shop anywhere? Je tady někde obchod?  
• How many countries are there in Europe? Kolik zemí je v Evropě? 
• Is there a good film on TV tomorrow? Je zítra v televizi nějaký dobrý film? 
• Is there any new information there? Jsou nějaké nové informace? 
• There is something wrong there. Něco je špatně. 
• There`s somebody behind the door. Někdo je za dveřmi. 
• Why are there so many people in the hall? Proč je v předsíni tolik lidí? 
• There is only one bathroom in this flat. V tomto bytě je pouze jedna koupelna. 
• Are there any trees in front of your house? Jsou před vaším domem nějaké stromy? 



• How many restaurants are there in this 
neighbourhood? 

Kolik restaurací je v této čtvrti? 

• There is only one hotel in this town. V tomto městě je jen jeden hotel. 
• There`s a shop near their office. Blízko jejich kanceláře je obchod. 
• There`s a party today at seven. Dnes v sedm je párty. 
• There`s beautiful weather in Paris now. V Paříži je teď krásné počasí. 
• There is a new restaurant in the square. Na náměstí je nová restaurace. 
• There`s a new secretary in my office. V mé kanceláři je nová sekretářka. 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 



Minulý čas slovesa TO BE  

  
• I was at the cinema. Byl jsem v kině. 
• Were they with you? Byli s vámi? 
• He was on holiday. Byl na prázdninách. 
• Were you satisfied? Byl jsi spokojen? 
• Was it there? Bylo to tam? 
• Were you in the mountains? Byl jsi na horách? 
• It was ready. Bylo to připraveno. 
• They were at the cinema. Byli v kině. 
• She wasn`t ready. Nebyla připravena. 
• He was at home. Byl doma. 
• We weren`t at school. Nebyli jsme ve škole. 
• She was at the cinema. Byla v kině. 
• Wasn`t he there with you? Nebyl tam s tebou? 
• We were there. Byli jsme tam. 
• He wasn`t satisfied. Nebyl spokojen. 
• They were at home. Byli doma. 
• She was not at school. Nebyla ve škole. 
• I was in London. Byl jsem v Londýně. 
• Wasn`t she in the mountains? Nebyla na horách? 
• I was on holiday. Byl jsem na prázdninách. 
• Were they there? Byli tam? 
• He wasn`t ready. Nebyl připraven. 
• I was satisfied. Byla jsem spokojena. 
• Were you in the mountains? Byli jste na horách? 
• We were at home. Byli jsme doma. 
• She was not with him. Nebyla s ním. 
• Were you there? Byl jsi tam? 
• Were they at school? Byli ve škole? 
• We were at the cinema. Byli jsme v kině. 
• They were satisfied. Byli spokojeni. 
• Were you not with him? Nebyli jste s ním? 
• Weren`t they disappointed? Nebyli zklamaní? 
• It wasn`t there. Nebylo to tam. 
• Was Tom at the cinema? Byl Tom v kině? 
• They were with him. Byli s ním. 
• Jane was in London. Jana byla v Londýně. 
• Were you on holiday? Byl jsi na prázdninách? 
• They were not satisfied. Nebyli spokojeni. 
• Was she there? Byla tam? 
• I wasn`t at home. Nebyla jsem doma. 
• Were you in Paris? Byli jste v Paříži? 
• Wasn`t she on holiday? Nebyla na prázdninách? 
• They were there. Byli tam. 
• Was he not satisfied? Nebyl spokojen? 
• They were in the mountains. Byli na horách. 
• Were you at school? Byl jsi ve škole? 
• I was at home. Byl jsem doma. 
• Weren`t you satisfied? Nebyl jsi spokojen? 
• They were in the mountains. Byli na horách. 
• I was on holiday. Byl jsem na prázdninách. 
  
 

 
 
 

 



Minulý čas pravidelných sloves 

  
• She called on time. Zavolala včas. 
• I opened the door. Otevřela jsem dveře. 
• They helped us. Pomohli nám. 
• We danced for them Zatančili jsme pro ně. 
• They prepared a good dinner. Připravili dobrý oběd. 
• We celebrated on Monday. Oslavovali jsme v pondělí. 
• They liked it. Líbilo se jim to. 
• He wanted to know everything. Chtěl všechno vědět. 
• I explained it to them. Vysvětlil jsem jim to. 
• He wanted it to be here. Chtěl, aby to tady bylo. 
• She loved life. Milovala život. 
• I hated her. Nenáviděl jsem ji. 
• You watched TV. Díval jsi se na televizi. 
• They explained it to us. Vysvětlili nám to. 
• He played the guitar. Hrál na kytaru. 
• We listened to the radio. Poslouchali jsme radio. 
• We waited for him. Čekali jsme na něj. 
• She asked us. Zeptala se nás. 
• He learned English. Učil se angličtinu. 
• We visited our friends. Navštívili jsme naše přátele. 
• They stayed there. Zůstali tam. 
• I called them yesterday. Volal jsem jim včera. 
• He opened the window. Otevřel okno. 
• We smoked. Kouřili jsme. 
• We helped them. Pomohli jsme jim. 
• She danced at his school. Tančila v jeho škole. 
• She cooked dinner. Uvařila oběd. 
• He invited us home. Pozval nás domů. 
• We celebrated it. Oslavili jsme to. 
• We lived there. Žili jsme tam. 
• They liked it. Líbilo se jim to. 
• They wanted something to eat. Chtěli něco na jídlo. 
• You helped us. Pomohl jsi nám. 
• We smoked. Kouřili jsme. 
• We opened the window. Otevřeli jsme okno. 
• He called me in the evening. Zavolal mi večer. 
• We stayed there. Zůstali jsme tam. 
• I visited him. Navštívil jsem ho. 
• We learned everything. Naučili jsme se všechno. 
• I asked him for it. Požádal jsem ho o to. 
• He waited for me. Čekal na mě. 
• We listened to the news. Poslouchali jsme zprávy. 
• She played the piano. Hrála na klavír. 
• I watched TV. Díval jsem se na televizi. 
• They hated us. Nenáviděli nás. 
• She wanted to come later. Chtěla přijít později. 
• She liked him. Měla ho ráda. 
• He loved her. Miloval ji. 
• She celebrated her exams. Oslavovala zkoušky. 
• They lived here many years ago. Žili zde před mnoha lety. 
  
 

 
 

 



Zápor a otázka v minulém čase  

  
• I heard him. Slyšel jsem ho. 
• I got some money. Dostala jsem nějaké peníze. 
• They flew yesterday. Letěli včera. 
• We found his office. Našli jsme jeho kancelář. 
• She felt it. Cítila to. 
• He went away. Šel pryč. 
• He bought a new house. Koupil nový dům. 
• They drew it yesterday. Narýsovali to včera. 
• I drove the new Ford. Řídila jsem nového Forda. 
• We ate and drank. Jedli jsme a pili. 
• They did it. Udělali to. 
• We cut bread. Krájeli jsme chleba. 
• We came late. Přišli jsme pozdě. 
• We ate everything. Snědli jsme všechno. 
• He took it and came. Vzal to a přišel. 
• I slept very well. Spal jsem velmi dobře. 
• He sat on my armchair. Seděl na mém křesle. 
• They paid and left. Zaplatili a odešli. 
• We mistook. Mýlili jsme se. 
• She chose a new job. Vybrala si nové povolání. 
• I bought a new ring. Koupil jsem nový prsten. 
• They brought this test to me. Přinesli mi ten test. 
• He broke this glass. Rozbil tu sklenici. 
• I began to work. Začal jsem pracovat. 
• She became an assistant. Stala se sekretářkou. 
• They were at school. Byli ve škole. 
• She wore jeans and a T-shirt. Nosila džíny a tričko. 
• He wrote this book last year. Napsal tu knihu minulý rok. 
• We understood everything. Rozuměli jsme všemu. 
• I thought it. Myslel jsem si to. 
• She told us a very interesting story. Vyprávěla nám velice zajímavý příběh. 
• I took the money and came to you. Vzal jsem peníze a přišel k vám. 
• They took the money and left. Vzali peníze a odešli. 
• They took the money and went. Vzali peníze a šli. 
• He stood at the door. Stál ve dveřích. 
• She sent a letter to them. Poslala jim dopis. 
• They spoke about it yesterday. Mluvili o tom včera. 
• We sat on the beach. Seděli jsme na pláži. 
• She spent fourteen days there. Strávila tam čtrnáct dní. 
• We told them about it. Řekli jsme jim o tom. 
• She slept the whole night. Spala celou noc. 
• We sat there. Seděli jsme tam. 
• I sent you a letter. Poslal jsem vám dopis. 
• They sold their house. Prodali jejich dům. 
• She saw us together. Viděla nás spolu. 
• We heard it. Slyšeli jsme to. 
• She said it. Řekla to. 
• He ran to his mother. Utíkal k matce. 
• He kept his promise. Dodržel slib. 
• We read many books. Četli jsme mnoho knih. 
  
 

 
 
 

 



Trpný rod 

  
• We did not invite them. Nepozvali jsme je. 
• Why did he leave? Proč odešel? 
• You didn`t go there. Nešel jsi tam. 
• They didn`t choose anything. Nevybrali si nic. 
• We didn`t know about it. Nevěděli jsme o tom. 
• Did you hear it? Slyšeli jste to? 
• Why didn`t you stay there? Proč jsi tam nezůstal? 
• You didn`t love her anyway. Stejně jsi ji nemiloval. 
• She didn`t please me. Nepotěšila mě. 
• What did I do? Co jsem udělal? 
• You didn`t break anything. Nic jste nerozbili. 
• Where did he go? Kam šel? 
• We didn`t dance. Netančili jsme. 
• He didn`t listen to me. Neposlouchal mě. 
• She didn`t buy anything. Nic nekoupila. 
• What did you say? Co jsi řekl? 
• Why didn`t we get this message? Proč jsme nedostali tu zprávu? 
• Did they open the window? Otevřeli okno? 
• Was he at home? Byl doma? 
• I didn`t feel anything. Nic jsem necítil. 
• Did she need to know it? Potřebovala to vědět? 
• Did he thank you? Poděkoval ti? 
• We didn`t eat. Nejedli jsme. 
• They didn`t look for us at all. Vůbec nás nehledali. 
• Why did you open the door? Proč jsi otevřel dveře? 
• You didn`t send this letter. Neposlal jsi ten dopis. 
• She didn`t work for us. Nepracovala pro nás. 
• I didn`t drink anything. Nic jsem nepil. 
• He didn`t keep his word. Nedržel slovo. 
• Did you make anything? Vyrobil jsi něco? 
• It didn`t happen yesterday. Nestalo se to včera. 
• We didn`t like them. Neměli jsme je rádi. 
• Didn`t they feel well? Necítili se dobře? 
• Why did you leave? Proč jste odešli? 
• They didn`t do it. Neudělali to. 
• I didn`t call him. Nezavolal jsem mu. 
• Didn`t he find it? Nenašel to? 
• Did you drink? Pil jsi? 
• We didn`t see them. Neviděli jsme je. 
• They didn`t help us. Nepomohli nám. 
• He didn`t stay with us. Nezůstal s námi. 
• They didn`t learn to speak. Nenaučili se mluvit. 
• He didn`t bring it. Nepřinesl to. 
• Did you find it? Našli jste to? 
• We didn`t open the door. Neotevřeli jsme dveře. 
• I didn`t visit him. Nenavštívil jsem ho. 
• We didn`t do it. Neudělali jsme to. 
• Why didn`t you look at it? Proč jsi se na to nepodíval? 
• She didn`t celebrate, she was tired. Neoslavovala, byla unavená. 
• Did you go there? Šli jste tam? 
  
 

 
 
 
 

 



Minulý čas průběhový 

  
• Was it written in time? Bylo to napsáno včas? 
• We weren`t drunk. Nebyli jsme opilí. 
• I will not be visited by anybody. Nebudu navštíven nikým. 
• She was very well known. Byla velmi dobře známa. 
• His promise was always kept. Jeho slib byl vždy dodržen. 
• He will be understood later. On bude pochopen později. 
• Is it eaten? Je to snězeno? 
• The game was lost from the very 

beginning. 
Hra byla prohraná od samého začátku. 

• They will be visited next week. Budou navštíveni příští týden. 
• Is it bought now? Je to teď koupeno? 
• The door is closed. Dveře jsou zavřeny. 
• Will they be invited? Budou pozváni? 
• This glass was broken. Sklenice byla rozbita. 
• I was asked to do it. Byl jsem požádán, abych to udělal. 
• This car was driven by my husband. To auto bylo řízeno mým manželem. 
• This picture is painted. Ten obraz je namalován. 
• When will it be brought here? Kdy to bude přineseno sem? 
• Was the door opened? Byly dveře otevřené? 
• My car is broken. Mé auto je pokaženo. 
• The next match will be played tomorrow. Příští zápas bude hrán zítra. 
• He will be expected tomorrow. Bude očekáván zítra. 
• When will it be made? Kdy to bude vyrobeno? 
• The film was called " The Lost World".  Film byl nazván "Ztracený svět". 
• Isn`t this invoice paid? Není ta faktura zaplacena? 
• This area is left. Ta oblast je opuštěna. 
• He will be known very soon. Bude známý velmi brzy. 
• They were married for a long time. Byli svoji dlouhou dobu. 
• His body was found yesterday. Jeho tělo bylo nalezeno včera. 
• There was not anybody chosen.  Nikdo nebyl vybrán. 
• Both walls will be painted tomorrow. Obě zdi budou namalovány zítra. 
• This house was bought last year. Ten dům byl koupen minulý rok. 
• The game wasn`t played according to the 

rules. 
Hra nebyla hrána podle pravidel. 

• Is he called Robbie? Říkají mu Robbie? 
• Was dinner eaten? Byl oběd snězen? 
• We will be drunk. Budeme opilí. 
• This car will be driven by my brother. To auto bude řízeno mým bratrem. 
• Is it finished? Je to dokončeno? 
• Wasn`t it understood? Nebylo to pochopeno? 
• The window was closed. Okno bylo zavřeno. 
• The door is not opened. Dveře nejsou otevřeny. 
• Was she visited by her husband? Byla navštívena jejím manželem? 
• Why was all the money spent? Proč byly všechny peníze utraceny? 
• This game is played by everybody. Ta hra je hrána každým. 
• My life is spent, my shoes are gone. Můj život je strávený, mé boty jsou prochozeny. 

• Is it done now? Je to teď uděláno? 
• When I came, everything was eaten. Když jsem přišel, všechno bylo snězeno. 
• Isn`t she drunk? Není  opilá? 
• It will be spoken tomorrow. Bude to projednáváno zítra. 
• All the money is spent. Všechny peníze jsou utraceny. 
• He was seen with your sister. Byl viděn s tvojí sestrou. 
  

 


